



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-05-16

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALVA LIMBÄCK
VICE ORDFÖRANDE	FILIP BERGQVIST
KASSÖR	FELIX HÖRNFELDT
SEKRETERARE	HARALD DE BLANCHE
SKYDDSOMBUD	HEDDA NOOJ
INFORMATIONANSVARIG	ANDREAS ERLANDSSON
LEDAMOT DP	MAX GREEN
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	ADAM ORTHAG
ORDFÖRANDE FOC	LUDVIG NORDQVIST
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON

§1 Mötets öppnande

Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare

Gabriella Hogmalm väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret

Alva: Det är bra med mig, mycket att göra. Ska se till att bli klar med kandidaten. Hade arbetskväll i tisdags och kollade på överlämning.

Filip: Mailat och varit på möten, gjort BANDARJOBANG-PR. Snackat med SO om bös och varit på NU, mailat med GS. Mår bra.

Felix: Inte gjort så mycket mer än de andra. Väntar på att få in allt. Sitter med överlämning.

Harald: Inte gjort så mycket med styret.

Hedda: Jag mår inte så bra, opererat knät. Inte gjort så mycket mer än de andra.

Andreas: Jag mår bra, har inte gjort så mycket med styret. Letat efter invalda. Sammanställda de vakanta posterna. Arbetskväll, nyhetsbrev, sista kommer på söndag.

§4.2 DP

Inga fler dupar, vi mår bra.

§4.3 F6

§4.4 FnollK

Vi har puffat vårbal. Möte med F6 och Dp om första dagen. De flesta är stressade till tentorna, inte haft så mycket tid till plugg.

§4.5 SNF

Bra med oss, lungt nu. Var på sekstmöte. Vi hade arbetskväll förra onsdagen för överlämningar, hade pluggkväll, kul då många kom, de 30 första fick mat, det var typ 35 totalt.

§4.6 Foc

Inte gjort nått, jättetrött.

- §4.7 FARM Vi letar efter företag till ryggsäckar.
- §5 Entledigande av poster Två personer har önskat att bli entledigade.
Anton Nordbeck som veckobladerist i SNF då han har insett att det inte var rätt beslut att söka posten.
Beslut: Att entlediga Anton Nordbeck från sin post som veckobladerist i SNF.
Filip Björnåsen som revisor då han har fått ett jobb som kommer ta mycket tid nästa år.
Beslut: Att entlediga Filip Björnåsen från sin post som revisor.
- §6 Budget för FnollK Felix har skickat den till mötet. Den är lik tidigare år och i linje med det som stod i preliminär budget. Felix säger att den ser bra ut. Det frågas om F6:s gasquer kommer att kosta fullpris fortfarande. Mikael nämner att de var subbade när han började, sen så togs det bort. De kostar 3 till 4 gånger mer än de andra sittningarna men är inte 3 till 4 gånger bättre. Detta får bli en diskussion mellan F6 och NollK. Alva yrkar på att bordlägga frågan om NollKs budget till nästa vecka så detta kan diskuteras.
Beslut: Att bordlägga frågan till nästa möte.
- §7 Budget för FARM Felix säger att den ser fine ut och är lik den från förra året. Felix yrkar på att godkänna.
Beslut: Att godkänna FARMs budget.
- §8 Överenskommelse om sektionslokaler med GS Det har förts diskussioner med GS och kommits fram till att de får låna Focus med kök och Helikoptern på samma villkor som vi får låna deras sektionslokal. Detta har nu blivit lite mer formellt då det sammanställts vad som gäller. Vi kommer att ha förtur fram till två veckor innan arret på Focus och Helikoptern och de har samma förtur på Globala punkten, därefter är det öppet för sektionsorgan från de båda sektionerna att boka. Tanken är också att alla sektionsorgan bokar gratis. Max frågar hur det är med phaddergrupper och liknande. Detta kommer göras via NollK under mottagningen.
- §9 Uppdatering av Arbetsbeskrivningar Harald har kollat på dom, det skickades ut inatt. Mötet kommer med lite kommentarer. Alva yrkar på att bordlägga frågan till nästa möte så att Harald får tida att kolla på detta.
Beslut: Att bordlägga frågan till nästa vecka.
- §10 Bandartjobang Detta är sektionsaktiva tack och hette så för 5 år sen typ. Det kommer bli brunch på origo. Fett prisvärt då det är gratis. Gabriella lyfter att det som går första året har tenta på förmiddagen. Filip flyttar tiden till 12:00.
- §11 Teambuildning Det blir nu på onsdag, den 22a. Några kan, det blir typ att kaka ihop.
- §12 Styrelsemöte 35 Det är nästa vecka. Det är värt att tänka på vilken dag vi vill ha det då det kan krocka med kandidaten. Vi kör som vanligt.
- §13 Kommittéutbildning Det kommer köras nu på måndag vid 17, det kommer finnas lite mat. Se till att efterträdarna anmäler sig.
- §14 Äskningar Vi bordlade en förra veckan om band till ET-rajjet. Felix har inte hunnit prata med F6 men bandet är bokad. Felix yrkar på att bordlägga frågan.
Beslut: Bordlägga frågan till nästa vecka.
Godkänt en från blodgruppen om blodlunch och SNFs pluggkväll.
- §15 Övriga frågor

- §15.1 *Accesser* Harald nämner att man gärna får hjälpa efterträdarna fylla i accessformuläret innan nästa torsdag så att accesserna kan skickas.
- §15.2 *Mail* Andreas frågar hur det ser ut angående att lämna över mailerna. Foc och DP nämner att de gärna lämnar över mailerna till sina efterträdare själva. Andreas ska kolla på detta.
- §15.3 *Kultur inom DP* Max från DP nämner att de under senaste året jobbat med SO samt ordförande, vice ordförande och SAMO från styret med kulturen inom kommittén.
- §15.4 *Nästa möte* Det blir fika och också kul om man tar med sina efterträdare.
- §15.5 *Blodlunchen* Tanken är att det ska vara PR för att ge blod och uppmuntra till att göra det. Det ska vara för alla inte bara de som gett blod då alla inte får ge blod och då tanken är att det ska vara uppmuntrande. Vi tar upp detta med Blodgruppen.
- §15.6 *Extra styremöte* Alva och Filip har kollat lite på policys på Ftek. Det finns några som är väldigt utdaterade. Det finns en del som kan ses över och strukturera om, detta för att ge en bättre överblick och inte ge ut felaktig information. Man hade kunnat lägga ett möte i sommar, på distans där detta blir enda punkten.
- §16 Mötets avslutande** Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:48!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign